
Zápis a usnesení  
 

z 14. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 28.1. 2016 
 
Termín jednání:      28.1.2016 v 1600 hodin 
Místo:            MěÚ – zasedací místnost odboru IaD 
 
Přítomnost dle prezenční listiny:  
Členové komise:  Ing. Luděk Bartoš, Ing. Tomáš Prinz, Ing. Zdeněk Třešňák, Ing. arch. 

Zdeněk Franta, Ing. arch. Míka, M. Hurajčík 
 (přítomno 6, omluveni 1, neomluven 0) 
Tajemník komise: Ing. Petr Řezník  

Hosté:  Anna Štěpánková-zpracovatelka studie návrhu –lázeňské stánky, Ing. arch. V. Franta
   
Program: 

 
 
1) Prezentace studie a návrhu zpracování lázeňských stánků 
 
2) Rozvoj elektrifikace MHD 
 
3) Návrh lázeňského statutu 
 
Ad 1) Prezentace studie a návrhu zpracování lázeňských stánků 
Usnesení KUaD č.47 /2016  
 
Komise se seznámila se studií zpracovanou studentkami (UMPRUM)A. Štěpánkovou a T.R. 
Kladošovou . 
Komise UaD považuje prezentovaný návrh za vhodný k umístění dle zadání a doporučuje 
ještě zvážit doplnění o lichoběžníkový tvar jako spojovací prvek. 
 
 
Ad 2) Rozvoj elektrifikace MHD 

Usnesení KUaD č.48 /2016  
 
Komise bere na vědomí zprávu a informaci ohledně zpracované studie proveditelnosti „ 
Zachování a rozvoj ……. 
Hlasování:   pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Ad 3) ) Návrh lázeňského statutu 

Usnesení KUaD č.49 /2016  
 
Komise  souhlasí s předloženým návrhem lázeňského statutu a současně byla seznámena 
s problematickými body statutu a doporučila níže uvedené znění.  
7 - kvalitní zeleň nezastavovat a zeptat se magistrátu v KV jak postupovali 
1 - pokud se stavba dá časově omezit, komise to do statutu doporučuje 
2 - Nové stavby a rekonstrukce nesmí zhoršit současný stav znečištění ovzduší v lázeňnském 
území.. 
3 a 4 - ano 



5 - sezóna bude květen až září, nutné definovat rozsah omezení stavebních prací(hrubá stavba, 
zakládání, bourací práce), zábor veřejného prostranství pro potřeby stavby bude v průběhu 
sezóny 2x dražší, v týden zahájení sezóny budou stavební práce zastaveny 
6 - město upřednostňuje pěší, cyklistiku a MHD před IAD 
  
komise vznesla i tyto podněty: 
Ve statutu má být - silná restrikce krmení zvěře, psi na vodítku v parku  
Hlasování:   pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 

 
 
  
 
 
Předseda komise Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 18:00 hod. 
 
Zapsal dne 15.2.20.2016  Ing. Řezník,  
 
Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 22.2.2016 
 


